
PROTOKÓŁ 

z obrad XLI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 25 sierpnia 2017 r. 

W sesji udział biorą: 

Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 
Wójt Gminy - Pan Marek Janczak 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza, 
Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 
Kierownik GZOJ - Pani Monika Mirek 
Podinspektor - Pani Anna Polańska 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XLI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I 
otworzył o godz. 13.00 Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy Łabowa. 

Na ustawową liczbę 14 radnych w posiedzeniu w dniu 25 sierpnia 2017 r. uczestniczyło 14 
radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Skraba przed przedstawieniem porządku obrad 
proponuje do niego wprowadzić dodatkowy punkt i wówczas porządek przedstawia się 
następująco: 

Ad. 2 Przyjecie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesj i. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej . 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
XXXII/190/2016 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 20 16 r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

- zmiany budżetu na 2017 rok 
- zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łabowa, 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości leśnej w Kamiannej , 
- określenia granic pomnika przyrody „ Zespół skał pod Wierchem nad Kamieniem", 
- przyjęcia Regulaminu rekrutacji i uczestnictwa w projekcie „ Podniesienie jakości edukacj i 
przedszkolnej w Gminie Łabowa" realizowanego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Małopolskiego na lata 2014-2020, 10 Oś Priorytetowa Wiedza i 
kompetencje, Działanie 10.1 Rozwój kształcenia ogólnego, Poddziałanie 10.1 .2 Wychowanie 
przedszkolne - SPR, 
5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 



6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i dyskusja. 
8. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono więc poddaje pod głosowanie przedstawiony porządek obrad, któ1y w 
wyniku przeprowadzonego głosowania zostaje przyjęty 14 głosami . 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 

Przed przyjęciem protokoh1 z XLI sesji Rady Gminy Przewodniczący Pan Krzysztof 
Skraba pyta czy Radni zgłaszają uwagi do protokoru , któ1y był do wglądu w Biurze Rady. 
Uwag nie zgłoszono więc poddaje protokół pod głosowanie w wyniku, którego zostaje 
przyjęty 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym się od głosu. 

Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa orzvietei uchwałą Nr 
XXXII/190/2016 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy informując 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XLI/260/17. 

- zmiany budżetu gminy na 2017 rok 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy informując, że 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XLl/261 /17. 

- zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Pani Anna Polańska . 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XLI/262/17. 

- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości leśnej w Kamiannej, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy informując, że od 
dłuższego czasu właścicielem budynku OSP w Kamiannej jest Pani Rojek, której obecnie 
płacimy bardzo duży czynsz za wynajem budynku na potrzeby miejscowej straży. Dlatego 
też odbyło spotkanie z mieszkańcami i wyrażają oni na to zgodę aby ten budynek wykupić 
za uzyskane pieniądze ze sprzedaży lasu w Kamiannej. 
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Pan Władysław Wotus informuje, że ofiarodawca remizy już dawno nie żyje i jedyne wyjście 
jakie im pozostało to wykupić ten budynek, bo czynsz bardzo dużo kosztuje. Dlatego też 
mieszkańcy wsi Kamianna wyrazili zgodę na sprzedaż nieruchomości leśnej . 

Pan Marian Pawlak pyta jaką ceną żąda Pani Rojek za ten budynek. 

Pan Wójt informuje, że Pani Rojek wyraża zgodę na cenę jaka będzie ustalona przez 
rzeczoznawcę. 

Zabierając głos Pani Maria Stopka stwierdza, że już wcześniej w budżecie przeznaczyliśmy 
środki na projekt remizy OSP i zakup działki i co z tym pieniędzmi. 

Pan Wójt wyjaśnia, że projekt na ten czas został zawieszony. 

Pani Maria Stopka zwraca również uwagę czy Pani Rojek załatwiła wszystkie wierzytelności 
wobec Banków aby się temu przyjrzeć i dobrze sprawdzić abyśmy nie wpadli w pułapkę. 

Pan Wójt podkreśla, że nie spiszemy aktu notarialnego z żadnym obciążeniem . 

Pan Władysław Wotus poinformował, że jest przygotowana działka w Kamiannej i jak 
sprawa remizy z Panią Rojek nie będzie czysta to odstępujemy i zajmiemy się budową remizy 
za pieniądze ze sprzedaży lasu. 

Pani Maria Stopka składa wniosek i prosi Państwa Radnych o jego przegłosowanie a dotyczy 
on sprawy sprzedaży lasu aby nie sprzedawać go za cenę mniejszą niż określoną przez 
rzeczoznawcę . 

Pan Wójt zabierając głos podkreśla, że jest to jego projekt uchwały i go podtrzymuje. 

Pani Grażyna Sekuła wyjaśnia, że Rada Gminy wyraża zgodę a nie ustala cenę, natomiast 
organem kompetentnym w sprawie gospodarki nieruchomościami stanowiącymi własność 
Gminy jest Wójt jak wynika z ustawy o gospodarce nieruchomościami . 

Pan Jan Gawęcki pyta czy ten las sąsiaduje z Lasami Państwowymi. 

Pan Marcin Mróz pyta czy jako Rada możemy decydować o nie sprzedaży , gdy oferty będą 
nieatrakcyjne, czy są formalne możliwości ustalenia ceny. 

Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła wyjaśnia, że to zależy od formy prowadzenia 
przetargu. 

Pan Stanisław Brożek podkreśla, że OSP w Kamiannej jest jedną z najbardziej mobilnych 
jednostek , jeżeli oni proszą o to aby mogli funkcjonować i jest na to zgoda to należy to 
uszanować i im pomóc. 

Pan Władysław Nieć również jest przeciwny sprzedaży, uważa, że ostatnio dużo gmina 
sprzedaje. 

Pan Jan Gawęcki również jest zdania, że skoro wieś wyraziła na to zgodę to dlaczego mamy 
im blokować. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba uważa, że każdy z Państwa Radnych 
mają prawo przedstawić swoje stanowisko, dlatego tez zwraca się z prośbą aby każdy 
zagłosował wg. własnego uznania. 

Pan Marcin Mróz pyta czy środki ze sprzedaży lasu zostaną przeznaczone na budowę remizy. 

Pan Wójt wyj aśnia, że o tym decyduje Rada Gminy. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 11 głosów za, przy 3 przeciw podjęła uchwałę Nr 
XLI/263/17. 

- określenia granic pomnika przyrody „ Zespół skał pod Wierchem nad Kamieniem", 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy informując, że 
Nadleśnictwo Nawojowa wystąpiło z wnioskiem do tut. Urzędu o uściślenie granic pomnika 
przyrody z uwagi na konieczność realizacji zadań gospodarczych wynikających z Planu 
Urządzenia Lasu. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XLI/264/17. 

- przyjęcia Regulaminu rekrutacji i uczestnictwa w projekcie „ Podniesienie jakości 
edukacji przedszkolnej w Gminie Łabowa" realizowanego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Małopolskiego na lata 2014-2020, 10 Oś 
Priorytetowa Wiedza i kompetencje, Działanie 10.1 Rozwój kształcenia ogólnego, 
Poddziałanie 10.1.2 Wychowanie przedszkolne - SPR, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik GZOJ Pani Monika Mirek. 
Pani Maria Stopka zwraca uwagę, , iż szkoda, że ten regulamin Państwo Radni nie otrzymali 
wcześniej tylko przed sesją. 

Pani Monika Mirek wyjaśnia , że: wniosek został złożony w miesiącu kwietniu, informację, 
że nasz wniosek się zakwalifikował otrzymaliśmy 15 sierpnia, a mamy ruszyć od 1 
września. br. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za, 1 przeciw podjęła uchwałę Nr 
XLI/265117. 

Ad.5 Informacja Wójta o pracy miedzy sesjami. 

Pan Wójt informuje, że dwa nasze wnioski przeszły tj. Nowa Wieś kanalizacja i Maciejowa 
Składziste budowa i rozbudowa oczyszczalni i kanalizacji. I mamy problem bo na Maciej ową 
i Składziste nie posiadamy projektu i czy zdążymy się wyrobić by nie przepadły środki . 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Roman Banach pyta kiedy w Kotowie mszą światła, będą obcięte krzaki i zostaną 
zrobione tablice informacyjne. 

Pan Jan Szczecina uważa, że dobrze byłoby wykonać projekt i mszyć z kanalizacją . 
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Pan Jan Gawęcki prosi aby wystąpić do zarządu Dróg o znak „ zakaz zatrzymywania i 
postoju" w Krzyżówce tam gdzie wykonano chodnik by nie był zastawiamy tirami. Również 
prosi aby odśnieżarki, które tam stoją zostały usunięte. 

Pan Marcin Mróz pyta czy ustalono termin wymiany żarówek, oraz jakie podjęto działania w 
sprawie parkingu w Łosiu. 

Pan Wójt informuje, ze ustalimy, że raz w miesiącu firma będzie dokonywać przegląd. 

Ad.7 Wolne wnioski i dyskusja. 

W tym punkcie nikt z Państwa Radnych nie zabrał głosu . 

Ad.8 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad Nadzwyczajnej sesji Przewodniczący 
Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 14.40 obrady 
XLI Sesji Rady Gminy Łabowa. 

Protokołowała : B . Kroczek 
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